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روزنامه

 ۴۶ تدوین  از  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  تالاب های  اداره  کارشناس 
برنامه مدیریت زیست بومی برای تالاب های کشور خبر داد و گفت: در 
با حضور تمام ذینفعانی که  از تالاب مدیریت مشارکتی  راستای حفاظت 
اقدامات و تصمیمات آنها روی تالاب تاثیرگذار است صورت گیرد و باید 

برنامه های مدیریت زیست بومی برای تالاب ها نوشته شود.
به گزارش ایسنا، خان پور در کارگاه تدوین برنامه مدیریت جامع زیست 
بومی تالاب بین المللی بوجاق که در کیاشهر برگزار شد، اظهار کرد: بخش 
مولد چرخه حیات از تالاب ها است و اگر تالاب را از دست بدهیم این مولد 
مهم را از دست خواهیم داد و همه خدمات اکوسیستمی که تالاب ها به ما 

ارائه می دهند را در همین جمله می توان خلاصه کرد.
وی گفت: این کارگاه که با حضور نمایندگان جوامع محلی، دستگاه های 
نمایندگان ارگان های دولتی که همه ذینفع تالاب هستند، یک  سیاسی و 

دستاورد بزرگ برای تالاب محیط زیست محسوب می شود.
خان پور با بیان اینکه در سطح کشور ۴۶ برنامه مدیریت زیست بومی برای 
تالاب ها تدوین شده است، گفت: به این نتیجه رسیدیم بعضی از برنامه های 
مدیریتی که تدوین می شود حتی در شورای برنامه ریزی استان ها تصویب 
می شود پشتوانه اجرایی محکمی ندارد لذا از سال ۹۶ قانون حفاظت و احیای 

تالاب ها تصویب و یک پشتوانه قانونی محکم شد.

مجوز واردات خودروی دست دوم 
چینی صادر می شود

آیین نامه  از  جزئیاتی  رسانه ها 
را  دست دوم  خودروهای  واردات 
منتشر  کوچی  رشیدی  از  نقل  به 

کرده اند.
دست  خودروهای  واردات  طرح 
خبری  موضوعات  از  یکی  دوم 
اکنون  است.  بوده  امسال  مهم 
دوم  نیمه  به  ورود  درحال  که 
همچنان  طرح  این  هستیم،  سال 
و  بوده  قانون گذاری  بخش  در 
باقی  زیادی  زمان  آن  اجرای  تا 
رسانه ها  بااین حال،  است.  مانده 
واردات  آیین نامه  از  جزئیاتی 
منتشر  کارکرده  خودروهای 
کرده اند که از صدور مجوز برای 
با  دوم  دست  خودروهای  واردات 
خبر  چین  کشور  استانداردهای 
احتمالًا  که  خودروهایی  می دهد؛ 
افت  با  منطقه  بازار  در  هم اکنون 

قیمتی عجیب معامله می شوند.
نماینده  کوچی«،  رشیدی  »جلال 
به  مربوط  اطلاعات  مجلس، 
آیین نامه را منتشر کرده است. این 
حضور  خودرو  حوزه  در  نماینده 
گسترده ای دارد و همواره اظهارات 
این  به گفته  وی حاشیه ساز است. 
نماینده مجلس، »آیین نامه واردات 
خودروهای کارکرده که چند بند 
مصوب  صمت  وزارت  در  دارد، 

شده است.«
انتظار  در  اکنون  آیین نامه  این 
است.  وزیران  هیئت  بررسی 
در  منتشرشده،  اطلاعات  براساس 
متن  صمت  وزارت  مردادماه،   ۲۲
کارکرده ها  واردات  آیین نامه 
کرد.  ارسال  دولت  هیئت  به  را 
اوایل  تا  هیئت  این  قانون،  طبق 
متن  تا  دارد  زمان  شهریورماه 

به  و  کند  بررسی  را  آیین نامه 
تصویب برساند.

واردات  آیین نامه  بندهای 
که  دوم  دست  خودروهای 
صمت  وزارت  پیشنهاد  به صورت 
زیر  شرح  به  شده اند،  تصویب 

هستند:
کشنده،  انواع  واردات  اول: 
و  سواری  خودروی  اتوبوس، 
 ۵ از  کمتر  عمر  با  موتورسیکلت 

سال مجاز است.
وزارت  از  متشکل  گروهی  دوم: 
بانک  اقتصاد،  وزارت  صمت، 
و  برنامه  سازمان  و  مرکزی 
بودجه بر تعیین سقف خودروهای 
تعداد و  نظر  از  کارکرده وارداتی 

ارزش نظارت دارند.
واردات  برای  موردنیاز  ارز  سوم: 
طریق  از  دوم  دست  خودروهای 
جذب  دیگران،  و  خود  صادرات 
سرمایه گذاری ارز با منشأ خارجی 
بانک  تأیید  مورد  راه های  سایر  و 

مرکزی انجام می شود.
چین،  استاندارد  تأییدیه  چهارم: 
فارس،  خلیج  حوزه  کشورهای 
یورو ۵  استاندارد  اروپا،  ای مارک 

و یورو ۶ موردقبول است.
تأییدیه  دارای  شرکت های  پنجم: 
با  فروش  از  پس  خدمات  ارائه 
واردات  اجازه  ضمانت،  کسب 

خودرو دارند.
واردات  اجازه  ملی  کد  هر  ششم: 
ثبت  بدون  خودرو  دستگاه  یک 

سفارش را دارد.
هفتم: به ازای هر دستگاه خودروی 
دستگاه  یک  وارداتی،  کارکرده 
اسقاط  باید  فرسوده   خودروی 

شود.

ایران می گوید:  پیشین مجلس  نماینده  حجت الاسلام حسین سبحانی نیا 
نکته مثبت دولت این است که در مسیر خواسته های رهبری پیش رفته 

و تخطی نکرده است. 
به گزارش رویداد ۲۴، حجت الاسلام حسین سبحانی نیا  نماینده پیشین 
مجلس و سفیر اسبق ایران در مراکش، در نقد عملکرد دولت رئیسی 
با رویداد ۲۴ گفت وگو کرده است. بخش هایی مهمی از سخنان او را 

در ادامه بخوانید:
* در دوسال حضور دولت رئیسی، در این مدت توفیقاتی داشته و در 
داخلی و خارجی  است. در عرصه  تذکر  نیازمند  نیز  زمینه ها  از  برخی 
گام های مثبتی برداشته شده است و انتظار می رود حتی اقدامات بهتر و 
بیشتری نیز برداشته شود. در عرصه داخلی از اینکه دولت شخصاً تلاش 
می کند و مجدانه وقت می گذارد و دید و بازدیدهای استانی و موردی از 
بخش های تولیدی و... تردیدی نیست و نقطه مثبت دولت رئیسی است. 
راه اندازی  مجدد  را  بود  متوقف شده  پروژه هایی که  رئیسی   * دولت 
صنایع  مدیران  با  را  مختلفی  نشست های  و  رساند  سرانجام  به  و  کرد 
برای تحقق شعار سال داشتند. نکته مثبت دولت این است که در مسیر 
خواسته های رهبر پیش رفته و تخطی نکرده است، البته شاید در برخی 
از زمینه ها هنوز نتوانسته توفیقاتی را کسب کند، اما به هر سو در مسیر 
این رهنمودها حرکت کردن کار مثبتی است. مثلًا دولت تلاش زیادی 
برای مهار تورم کرده، اما نتیجه ای که باید را نگرفته است و به جای 
مهار تورم ایجاد تورم صورت گرفته و گرانی ها را متاسفانه داشتیم و این 

موضوع فشارهای زیادی را روی قشر ضعیف جامعه دارد.
* عملکرد دولت رئیسی در عرصه بین الملل و سیاست خارجی خوب 
مثبت  کارهای  جمله  از  شانگهای  پیمان  در  مثلًا عضویت  است؛  بوده 
دولت بود. نگاه به شرق با توسعه همکاری ها با کشورهای بلوک شرق 
نیست  معنا  این  به  اما  است،  مثبت دولت سیزدهم  نکات  دیگر  از  نیز 
که فقط می خواهیم با شرق رابطه داشته باشیم. این موضوع به این دلیل 
است که غرب مسائل را سیاسی می کند و همکاری های لازم را ندارد. 

و  آذربایجان  مانند  همسایه  کشورهای  با  روابط  بهبود  برای  تلاش ها 
کشورهای حوزه خلیج فارس، گام های مثبتی بود که فضا را نسبت به 

کشورمان بهتر کرد. 
* پول های بلوکه شده ما که در دولت قبل به دلیل بهانه های مختلف 
البته  باشد.  راه گشا  امیداریم  و  است  شدن  آزاد  حال  در  نمی شد،  آزاد 
نمی توان گفت دولت بهتر از این نمی توانست عمل کند، اما در حد توان 

تلاش های خوبی صورت گرفته است.
* این را قبول دارم که امروز فشارهای اقتصادی، معیشتی و گرانی ها 
بالا است و دولت باید تلاش زیادی در این رابطه انجام دهد و طبیعتاً 
از نقاط ضعف دولت است و کنترل و نظارتی که باید صورت بگیرد، 
انجام نشده و در نهایت باعث رها شدن بازار شده و هر کس هر قیمتی 
که می خواهد روی محصولاتش می گذارد. از این جهت روی شانه مردم 
فشار زیادی وجود دارد و مردم می خواهند که دولت تورم و گرانی را 

کنترل کند و این گله مردم از دولت است.
* اگر خواهان مشارکت بالا در انتخابات مجلس هستیم، نیازمند اقداماتی 
درخصوص  مثبت  کار  چند  اگر  رئیسی  دولت  است.  دولت  جانب  از 
مسائل معیشتی و مسائل روزمره مردم انجام دهد تا مردم احساس آرامش 
خیال داشته باشند، قطعاً انگیزه پیدا می کنند تا در انتخابات حضور پیدا 

کنند، اما اگر اتفاقی رخ ندهد، آن ها نیز مشارکت نخواهند داشت.

حسین سبحانی نیا نماینده پیشین مجلس:

رئیسی در موضوع اقتصاد ضعیف است

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری شیراز با اعلام آغاز 
به کار دبیرخانه فرهنگ شهروندی گفت: در تلاش هستیم با استفاده از 
برنامه های  پیوست  خدمات رسان،  و  مدیریتی  دستگاه های  تمام  ظرفیت 

فرهنگ شهروندی را تدوین کنیم.
فرهنگی،  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اجتماعی و ورزشی شهرداری شیراز، محمد علی چوبینی در آئین اختتامیه 
این  اظهار کرد:  فرهنگ شهروندی  تبیین سیاست های  نخستین همایش 
قالب  در  تخصصی  ۱۷ حوزه  در  یکشنبه،  و  شنبه  روز  دو  همایش طی 

برپایی کارگاه های مختلف در هر حوزه برگزار شد.
وی افزود: در حوزه فرهنگ شهروندی دنبال یک شهروند تراز اسلامی 
هستیم، شهروندی که برای هم زیستی مؤمنانه در کنار دیگر شهروندان 
آماده می شود؛ بنابراین این موضوع نیازمند یک برنامه ریزی دقیق است.

و ورزشی  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  رئیس  و  فرهنگی شهردار  معاون 
اجرای  در  که  مشکلاتی  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  شیراز  شهرداری 
برنامه های فرهنگی وجود دارد، نداشتن سناریو و یک ریل گذاری دقیق 
فرهنگی در  مباحث  زمینه  اینکه در  به  توجه  با  است، خاطرنشان کرد: 
این  به  دادن  بست  اما  می شود،  انجام  زیادی  اقدامات  متعدد  بخش های 
دقیق،  فرهنگی  کار  یک  برای  مناسب  پیوست های  تعریف  و  اقدامات 

نیازمند همدلی و همگرایی است.
چوبینی ادامه داد: این همایش در راستای ایجاد این همدلی شکل گرفت 
و به دنبال آن دبیرخانه فرهنگ شهروندی کار خود را آغاز کرد تا با 
استفاده از ظرفیت تمام دستگاه های مدیریتی و خدمات رسان در این حوزه 

مرتبط، پیوست برنامه های مختلف تدوین شود.
وی تصریح کرد: در حوزه های مختلف یک برنامه هوشمند و هدفمند به 
لحاظ محتوایی وجود دارد، اقدامات لازم در این زمینه از سوی سازمان 
گرفته  شکل  خوبی  ریل گذاری  و  شده  آغاز  شیراز  شهرداری  فرهنگی 

است.
و ورزشی  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  رئیس  و  فرهنگی شهردار  معاون 
اقدامات  ایجاد  با  باید  ایده پردازی  حوزه  در  داد:  ادامه  شیراز  شهرداری 
نوین و متفاوت، مسائل را کشف کرد. با گذشت دو روز از برگزاری 
این همایش بیش از ۳۰۰ مسئله در حوزه های مختلف مطرح شد که نیاز 

است نظام مسائل این حوزه استخراج و روی آن ها کار شود.
روزانه هزار میلیارد تومان برای جمع آوری زباله هزینه می شود

چوبینی به یکی دیگر از مشکلات موجود در اجرای برنامه های فرهنگی 
در  برنامه ها  از  بسیاری  اجرای  اینکه  به  توجه  با  گفت:  و  کرد  اشاره 
حوزه های بین بخشی است، اگر بخش ها نتوانند با یکدیگر همراه شوند و 
فهم مشترکی نسبت به موضوع وجود نداشته باشد، دچار مشکل خواهیم 

شد.
وی مردم شهر شیراز را مردمانی متدین، مؤمن و با فرهنگ و بزرگترین 
سرمایه کلان شهر شیراز دانست و تأکید کرد: این ادعا را داریم که با 
وجود تمدن غنی مردم با فرهنگ شیراز می توان حکومت جهانی تشکیل 
داد و در تمام دنیا شیراز را به دلیل مردمان خوب، تاریخ و پیشینه آن 

دوست دارند.
رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری شیراز با اشاره به 
تصریح  بزرگ  اقدامات  و  خوب  اتفاقات  در  شیراز  مردم  بودن  پیشرو 
کرد: نمونه بارز این موضوع در حادثه سیل سال ۹۸ و یا حادثه ناگوار 
حمله به حرم مطهر حضرت شاهچراغ )ع( مشهود است که چگونه مردم 

در کنار یکدیگر ایستادند.
محمدرضا رضایی کوچی، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس 
در این مراسم اظهار کرد: با برگزاری چنین همایش هایی می توان اقدامات 
شیراز  شهرداری  بود.  شاهد  شهروندی  فرهنگ  حوزه  در  را  اثرگذاری 
باید یک سازمان برای موضوعات شهروندی به عنوان یک اتاق فکر در 

راستای انجام اقدامات جدید طراحی و ایجاد کند.
که  است  مباحثی  از  یکی  شهروندی  آگاهی  و  آموزش  داد:  ادامه  وی 

می تواند ساکنان شهر را به یک شهروند مشارکت پذیر تبدیل کند.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس با اشاره به اینکه روزانه 
کرد:  تأکید  می شود،  هزینه  زباله  جمع آوری  برای  تومان  میلیارد  هزار 
اگر این میزان هزینه کرد در حوزه فرهنگ سازی صرف شود، علاوه بر 

کاهش هزینه، تولید زباله کمتری را شاهد خواهیم بود.
*افزایش ۱۰ برابری بودجه بخش فرهنگ

همایش  این  در  نیز  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  حسینی،  ابراهیم 
اظهار کرد: مهم ترین مأموریت مدیریت شهری، مدیریت فرهنگ است 

و مهم ترین بخش این مدیریت تربیت شهروند تراز و موفق است.
مهم ترین  و  دارد  جمعی  و  شخصی  بعد  دو  فرهنگ  کرد:  اضافه  وی 
بسازیم.  بعد شخصی و جمعی  از  را  انسان ها  است که  این  ما  مأموریت 
فرهنگ شهروندی مهم ترین بخش فرهنگ است و تأثیر خود را بر همه 

بخش ها خواهد گذاشت.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به اینکه عنصر محوری فرهنگ 
نمادهای  شهر،  زیبایی های  کرد:  تأکید  است،  زندگی  سبک  شهروندی 
شهری و رعایت قانون و مواظبت از حقوق دیگران، همه بخش هایی از 
فرهنگ شهروندی است؛ بنابراین همه باید دست به دست یکدیگر بدهیم 
اولویت  و سبک زندگی را که بخش مهم فرهنگ شهروندی است در 

اول قرار دهیم.
حسینی با بیان اینکه بودجه شهرداری شیراز در دو سال گذشته چهار برابر 
شده است، تصریح کرد: در بخش فرهنگ بودجه ۱۰ برابر شده است و 
این بخش مهم نیاز به یک برنامه و مشارکت همگانی دارد که علاوه بر 

حضور تمام دستگاه های اجرایی باید مردم هم پای کار باشند.
در ادامه آرش فرج زاده، قائم مقام شهردار شیراز اظهار کرد: طی دو سال 
اقتصادی  تغییرات  با  و  شیراز سخاوتمندانه  اسلامی شهر  گذشته شورای 

کشور، بودجه شهر و شهرداری شیراز را دو برابر کرد.
فعالیت  تنهایی  به  فرهنگی  نمی تواند در حوزه  داد: شهرداری  ادامه  وی 
داشته باشد، چراکه از مجموع ۱۳ هزار نفر از کارکنان شهرداری شیراز 
که در حوزه های خدماتی مشغول به کار هستند، شاید هریک بتوانند به 
عنوان یک سفیر عمل کنند، اما آنچه ضرورت دارد حضور شهروندان 

در این عرصه است.
ارتقای  چارچوب  در  بتوانیم  اگر  کرد:  تأکید  شیراز  شهردار  قائم مقام 
فرهنگ شهروندی گام برداریم، اثرگذاری بسیار خوبی را در این حوزه 

شاهد خواهیم بود.
به گزارش روابط عمومی سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
فرهنگ  سیاست های  تبیین  همایش  نخستین  اختتامیه  آئین  در  شیراز 
شهروندی شیراز، کتاب کیفیت مسکن و سلامت روان ساکنان با حضور 

طاهره نصر و عبدالرسول امیری دو نویسنده این کتاب رونمایی شد.
همچنین از پنج پوستر رویداد مدرسه شهرآموز ویژه مدارس شهر شیراز، 
فراخوان  پوستر  شهروندی،  فرهنگ  طنز  موضوع  با  خنده  شهر  پوستر 
ویژه  شیراز  کلان شهر  شهروندی  فرهنگ  دائمی  دبیرخانه  عضویت 
مختلف  مؤسسات  و  انجمن ها  شهرداری،  تابعه  مراکز  دولتی،  نهادهای 
آموزشی و فعالان عرصه فرهنگ شهری، پوستر استاروند فراخوان ملی 
با موضوعات پسماندهای شهری،  استارتاپ فرهنگ شهروندی  نخستین 
حمل ونقل و ترافیک، ایمنی و آتش نشانی، فضای سبز شهری، پرداخت 

عوارض و توسعه فرهنگ شهروندی، رونمایی شد.

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری شیراز خبر داد؛

 شهروندان بزرگترین سرمایه کلان شهر شیراز  

عباسی نماینده کازرون: 

داده های امنیتی، تجاری و اقتصادی 
نباید شفاف شود

انتشاردادههایاقتصادیامنیتمردمرابهخطرمیاندازد

مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو 
داده های  گفت:  اسلامی  شورای 
شوند  شفاف  نباید  تجاری  و  امنیتی 
چراکه دشمن از آنها استفاده کرده 

و به کشور ضربه وارد می کند.
با  وگو  گفت  در  عباسی  فریدون 
معاون  ادعای  به  اشاره  با  ایسنا، 
لو  بر  مبنی  مرکزی  بانک  سابق 
به  ایران  اقتصادی  اطلاعات  رفتن 
بیان  با  پول،  المللی  بین  صندوق 
اقتصادی  جنگ  شرایط  در  اینکه 
کشور  اقتصادی  اطلاعات  نباید 
کلی  طور  به  کرد:  بیان  شود،  افشا 
داده هایی  اقتصاد یکسری  در حوزه 
داده های  از  بعضاً  که  دارد  وجود 
این  اگر  که  هستند  مهمتر  امنیتی 
مثال  عنوان  به  شود  افشا  داده ها 
می تواند امنیت غذایی مردم را هدف 

قرار دهد.
شما  مثال  عنوان  به  داد:  ادامه  وی 
عنوان  به  را  گندم  می خواهید 
کنید،  تهیه  راهبردی  کالای  یک 
کنند  پیدا  اطلاعاتی  دشمنان  اگر 
گندم  واردات  راه  مانع  می توانند 

شوند که این به ضرر مردم است. یا 
در بحث فروش نفت، این میزان از 

شفافیت اشتباه است.
اتمی  انرژی  سازمان  پیشین  رئیس 
امنیتی،  داده های  اینکه  بر  تاکید  با 
شفاف  نباید  اقتصادی  و  تجاری 
داده  مرکز  یک  باید  گفت:  شود، 
ملی داشته باشیم که این مرکز ملی 
قابل  ارقامی  چه  که  بگیرد  تصمیم 

انتشار است.
هر  اکنون  کرد:  خاطرنشان  عباسی 
جغرافیایی  مسائل  جمله  از  داده ای 
کشور، میزان آب رودخانه ها، سدها 
می کنند.  منتشر  را  برق  میزان  و 
کشور  ضرر  به  داده ها  این  افشای 
است در حالی که هم باید محدوده 
باید  هم  باشد  مشخص  شفافیت 

محدوده انتشار داده ها تعیین شود.

مدیر آموزش و پرورش عشایر فارس خبر داد؛

اضافه شدن بیش از ۱۴۰ نیروی جدید  
به بدنه آموزش و پرورش عشایری 

در فارس
شناساییهرسالهحدود۲۰۰دانشآموز

بازماندهازتحصیلدرجامعهعشایریفارس

عشایر  پرورش  و  آموزش  مدیر 
آزمون  در  امسال  گفت:  فارس 
استخدامی و از محل جذب ماده ۲۸ 
تعدادی  جذب  فرهنگیان  دانشگاه 
نیرو در دستور کار قرار گرفت که 
نیرو  از ۱۴۰  بیش  ابتدایی  مقطع  در 
به بدنه آموزش و پرورش عشایری 

فارس اضافه می شوند.
غضنفری:  خبری/خدیجه  سرویس 
جمع  در  چگینی   رضازاده  میثم 
عشایری  مدارس  گفت:  خبرنگاران 
کانکسی،  چادری،  سبک  چهار  به 
اسکلت پیش ساخته و ساختمانی در 

فارس فعال است.
استان  اضافه کرد:امروز در ۱۲  وی 
کشور آموزش و پرورش عشایری 

مستقل داریم.
عشایر  پرورش  و  آموزش  مدیر 
مدرسه   ۲۷۰ کرد:  اضافه  فارس 
که  دارد  وجود  فارس  در  چادری 
و  می کنند  حرکت  ایل  با  همراه 
نیز  کانکسی  مدرسه   ۱۷۰ همچنین 

داریم .
به  آموزشی  پوشش  رضازاده 
دسترسی  که  عشایر  آموزان  دانش 
از  را  ندارند  ثابت  مدارس  به 
مدیریت  این  اصلی  ماموریت های 
گفت  و  کرد  عنوان  آموزشی 
:معلمان در مدارس عشایری همراه با 
کوچ ایل حرکت می کنند و فرآیند 

آموزشی را ادامه می دهند.
عشایر  پرورش  و  آموزش  مدیر 
 ۳۸ حدود  وجود  به  اشاره  با  فارس 
این   اسکلت پیش ساخته در  مدرسه 
استان مطرح کرد: ۲۷ مدرسه شبانه 
روزی مقطع متوسطه عشایری داریم 
این  در  آموز  دانش  هزار   ۵ که  

مدارس مشغول به تحصیل هستند.
 رضازاده با اشاره به وجود ۱۲ هزار 
دانش آموز عشایری در استان فارس 
گفت: تعداد نیروهای شاغل  ۱۲۰۰ 
نفر در این حوزه هستند که به همین 
تعداد هم نیروی بازنشسته در فارس 

وجود دارد.
رضازاده با بیان اینکه مدرسه کپری 
گفت:  نیست،  فارس  در  عشایری 
چهار نمایندگی شامل کازرون ویژه 
غرب فارس، در فراشبند ویژه جنوب 
غربی، در فیروزآباد تا لامرد و مرز 
هرمزگان و در فسا ویژه شرق فارس 
داریم که ۳۶ راهبر آموزشی در این 

چهار نمایندگی به صورت بالینی از 
مدارس تحت پوشش بازدید می کند.
با  تفاهم نامه ای  انعقاد  به  رضازاده 
بنیاد نخبگان اشاره کرد که براساس 
آن در آموزش و پرورش عشایری 
حمایت  مورد  نخبه  دانش آموزان 
از  قبل  گفت:  و  می گیرند  قرار 
شبانه  دبیرستان  یک  تنها  انقلاب 
به  اکنون  که  بود  فارس  در  روزی 

۲۷ باب رسیده است.
عشایر  پرورش  و  آموزش  مدیر 
آزمون  در  امسال  داد:  ادامه  فارس 
استخدامی و از محل جذب ماده ۲۸ 
تعدادی  جذب  فرهنگیان  دانشگاه 
نیرو در دستور کار قرار گرفت که 
نیرو  از ۱۴۰  بیش  ابتدایی  مقطع  در 
به بدنه آموزش و پرورش عشایری 

فارس اضافه می شوند.
رضازاده در بخش دیگری از سخنان 
مدارس  شناسنامه  کرد:  اعلام  خود 
مدرسه   ۵۳۳ ویژه  فارس  عشایری 
تهیه  اطلس  یک  قالب  در  عشایری 
آتی  نیازهای  و  کمبودها  و  شده 
مشاهده  قابل  اطلس  این  در  مدارس 

است.
عشایر  پرورش  و  آموزش  مدیر 
مجمع  شد:  یادآور  همچنین  فارس 
و  آموزش  تربیت  و  تعلیم  خیرین 
به  امسال  فارس  عشایری  پرورش 

بهره برداری می رسد.
رضازاده ، افزود: بخش قابل توجهی 
از  بازمانده  آموزان  دانش  آمار  از 
تحصیل استان فارس مربوط به جامعه 

عشایری است.
حدود ساله  هر  او؛  گفته   به 
۲۰۰ دانش آموز بازمانده از تحصیل 
شناسایی  فارس  عشایری  جامعه  در 
پرورش  و  آموزش  می شوند.مدیر 
سال  کرد:  عنوان  فارس   عشایر 
فارس  عشایر  دانش آموز   ۸ گذشته 
در رشته های پزشکی، دندان پزشکی 
سراسری  کنکور  در  داروسازی  و 

پذیرفته شدند.

فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
استان  صنایع دستی  و  گردشگری 
امن  گنجینه  پروژه  اتمام  از  فارس 
منطقه ای  موزه  و  تاریخی  اشیای 
اعتبار  تخصیص  در صورت  فارس 

۳۰۰۰ میلیارد ریال خبر داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
میراث  اداره کل  از روابط عمومی 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
نژاد  محسن  مؤید  فارس،  استان 
استاندار  ایمانیه  بازدید  حاشیه  در 
مشاهیر  موزه  باغ  پروژه  از  فارس 
فارس گفت: در صورت تخصیص 
ریال  میلیارد   ۳۰۰۰ اعتباری حدود 
موزه  بخش  از  بهره برداری  امکان 
منطقه ای فارس و همچنین گنجینه 
ظرف  پروژه  تاریخی  اشیای  امن 

مدت ۳ سال وجود دارد.
موزه  پروژه  اینکه  به  اشاره  با  او 
منطقه ای فارس با ۶۰ هزار مترمربع 
مجموعه  بزرگ ترین  مساحت، 
کشور  ساخت  حال  در  فرهنگی 
موزه  مساحت  و  می شود  محسوب 

مترمربع  هزار   ۳۰ فارس  منطقه ای 
گالری   ۴ شامل  و  پیش بینی شده 
مترمربع،   ۱۶۰۰ مساحت  با  اصلی 
یک پیش گالری، سالن اجتماعات 
تک،  سینما  آمفی تئاتر،  و 
کافی شاپ  نمازخانه،  آزمایشگاه، 
گفت:  است  اموال  امن  گنجینه  و 
فارس  منطقه ای  موزه  ساخت 
می تواند بخش عظیمی از مشکلات 
تاریخی  اشیای  نمایش  و  نگهداری 
و فرهنگی باارزش را مرتفع سازد، 
بنابراین نیاز به یک حمایت استانی 
و ملی است تا بتوانیم این پروژه را 

به نتیجه مطلوب برسانیم.
حمایت های  از  نژاد  محسن  مؤید   
تسهیل  درخصوص  فارس  استاندار 
قدردانی  پروژه  پیشرفت  درروند 
استاندار  بازدید  در  گفت:  و  کرد 
موزه  و  مشاهیر  باغ موزه  از  فارس 
اشیاء  امن  گنجینه  و  منطقه ای 
تاریخی مقرر شد اعتبار لازم برای 
داده  تخصیص  پروژه  ساخت  ادامه 

شود.

مدیرکل میراث فرهنگی فارس مطرح کرد؛

اتمام پروژه گنجینه امن اشیای
 تاریخی و موزه منطقه ای فارس 

در صورت تخصیص اعتبار


